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Reitinga komisijas protokols un lēmums Nr. 24/10/18-1 

 

 
Izskatot 2024. gada 15. oktobra iesniegumu no LBF valdes par Latvijas skolu 

komandu čempionāta potenciālo iekļaušanu reitingā, reitinga komisijas locekļi šo 

komentēja sekojoši: 

 

Reitinga komisijas priekšsēdētājs Mārtiņš Kažemaks: 

 

Aicinu domāt – kā iesaistīt skolas un skolēnu vecākus, lai mēs pēc iespējas vairāk 

spēlētāju redzam badmintona laukumos. Iesaku nevis fokusēties uz to, kas ir nepareizi 

sarakstos, bet drīzāk uz to – kas ir jāizlabo, lai šādu formātu varētu iekļaut reitingā. 

Biznesa koncepts drīzāk ļautu atbalstīt kādu klubu, nevis individuālu spēlētāju, tāpēc 

klubu sistēma, sacensības starp klubiem ir svarīgas, tās ļautu celt līmeni, audzēt 

interesentu skaitu, popularitāti un tml. Aicinu balsot PAR šī turnīra iekļaušanu 

reitingā. Koeficients turnīram nav svarīgs, svarīgi ir šo atbalstīt. 

 

Reitinga komisijas loceklis Uldis Lazdiņš: 

 

Lai gan šīs sacensības neatbilst Reitinga Nolikuma 5.14.1. punktam un šis Badminton 

100 formāts nav iekļauts BWF starptautiskajos noteikumos, balstoties uz LBF valdes 

lūgumu un argumentiem, piekrītu, ka tieši šīs sacensības varētu iekļaut LBF reitingā. 

Liels koeficients nav nepieciešams lai nejauktu esošo reitinga sistēmu. Mazākajiem 

varētu būt koeficients 1, lielākajiem – koeficients 2. 

 

Reitinga komisijas loceklis Jānis Sala: 

 

Ņemot vērā, ka esmu LBF valdes loceklis un manās interesēs ir atbalstīt LBF lūgumu, 

tad balsojumā atturēšos, bet vērtējot formātu, iespējamo dalībnieku skaitu šādās 

sacensībās, tad ir skaidrs, ka klasisko formātu šeit pielietot nevar, nebūs iespējams 

spēlēt pilnas spēles un to visu aizvadīt vienā dienā. Šāds formāts būtu pieļaujams gan 

skolu čempionātos, gan amatieriem, bet ne A grupas spēlētājiem, vismaz līdz brīdim, 

kamēr mēs neesam noskaidrojuši to – kādā formātā labāk gribētu spēlēt paši spēlētāji. 

Būtu jātaisa A grupas spēlētāju aptauja, pirms šādā formātā piedāvā spēlēt klubu 

mačus vai tml. sacensības. 

 

Reitinga komisijas loceklis Edgars Kviesis: 

 

Lai atbalstītu LBF vēlmi, esmu gatavs balsot PAR šo konkrēto sacensību iekļaušanu 

reitingā, taču vēlos norādīt, ka šīs sacensības vēl līdz pat šim brīdim nav reģistrētas 

LSSF kalendārā un tā nav pareizā pieeja skolu komandu čempionāta rīkošanā. 

Informācijai jābūt publicētai gada sākumā, lai skolas var gan sagatavoties, gan 

saplānot šādu čempionātu, iespējams, pirms tam mačus starp rajona skolām, lai uz 

LATVIJAS skolu komandu čempionātu brauktu labākie. Aicinu noņemt vai aizvietot 
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vārdu “Latvijas” no nosaukuma, jo tas neatbilst šī turnīra būtībai, kā arī aicinu 2025. 

gada LSSF kalendārā šo informāciju publiskot gada sākumā. 

Piekrītu Ulda viedoklim par nelielu koeficientu, jo galvenais no LBF puses bija 

panākt šī turnīra iekļaušanu reitingā. 

 

 

Balsojums par 2024. gada 03.decembra Latvijas skolu komandu čempionāta 

iekļaušanu reitingā: 

Mārtiņš Kažemaks – PAR 

Uldis Lazdiņš – PAR 

Jānis Sala – ATTURĀS 

Edgars Kviesis - PAR  

 

 

 

 

Lēmums 

 
Iekļaut 2024.gada 03.decembra Latvijas skolu komandu čempionātu reitingā ar 

sekojošiem koeficientiem: Sākumskolas grupa – koeficients “1”, Pamatskolas grupa – 

koeficients “1,5”, Vidusskolas grupa – koeficients “2”. 

Reitinga punkti tiek piešķirti, balstoties uz LBF reitnga nolikuma 4.8. punktu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rīgā, 2024. gada 18. oktobrī   LBF reitinga komisijas priekšēdētājs 

                                                                                            Mārtiņš Kažemaks 
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